

## Watsons x mofusand 電子印花計劃條款及細則

只限易賞錢 APP 會員換購，必須出示易賞錢會員 App 方可獲得電子印花，提供流動電話號碼或實體會員卡不可獲得電子印花。提供流動電話號碼或實體會員卡不可以換購產品。此優惠適用於易賞錢 APP 會員可憑指定電子印花以優惠價換購指定產品 1 件。如需加錢換購貨品，該附加金額將獲基本積分及電子印花。買指定產品 1 件可獲額外多 1 個電子印花，有關產品可參閱：[bit.ly/3Tu5BAv](http://bit.ly/3Tu5BAv)。mofusand 日式小挽袋款式為隨機發放，以盲袋形式換購。電子印花一經扣除，將不獲補發。電子印花派發日期由即日起至 2024 年 5 月 17 日，於全線港澳屈臣氏門店或網店購物淨額滿\$50 可獲電子印花一個。換購期由即日起至 2024 年 5 月 31 日(不適用於機場分店)，換領期後所有電子印花將自動取消，不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考，數量有限，先到先得，換完即止。此優惠不適用於購買禮券、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳費服務、購買電話卡、所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、多芬一分鐘護髮精華(深層修護 / 輕潤保濕 / 防斷髮)、老和尚、救心、位元堂安宮牛黃丸、漳州片仔癀、同仁堂安宮牛黃丸、全線雪肌蘭、卡士蘭、維特健靈(五色靈芝、知音蟲草、雲芝、滋寶奇珍、維新烏絲素、專櫃)、蟲草大王(蟲草 CS-4、破壁靈芝孢子)、日本命力、活得易、健鈣易、白蘭氏產品、雅培成人營養產品、澳至尊產品、法國雙飛人藥水、黃道益、撒隆巴斯、2036、訂購計劃、體檢及疫苗計劃、啟泰專櫃、中醫藥服務、視像診症服務、營養諮詢服務、處方產品及無額外折扣產品。優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。此優惠不可與其他優惠同時使用。如有任何爭議，屈臣氏保留最後決定權。

## Watsons x mofusand eStamp Program Terms & Conditions

Redemption program is only available to MoneyBack APP member. Member can earn eStamp by presenting MoneyBack APP only. Provide mobile number or physical membership card cannot earn any eStamp. Member can't redeem designated products by providing registered mobile number or physical membership card. Members can use eStamps to redeem a designated product with specified number of eStamps and cash. Basic points and eStamp are issue for extra money paid to redeem the items. Purchase selected items 1 pcs can get 1 extra eStamp, you may visit [bit.ly/3Tu5BAv](https://bit.ly/3Tu5BAv) for more detail. The style of mofusand Japanese Knot will be randomly distributed. Use eStamp will not be re-issued after deduction. Member with every \$50 net purchase at Watsons Hong Kong, Macau store, eshop can earn 1 eStamp till 17 May 2024. Redemption period is valid until 31 May 2024 (not applicable to airport stores). eStamps will be deducted after redemption period. eStamps are non-redeemable for cash or other items. Photos is for reference only. This offer is not applicable to purchase of Gift Voucher, MoneyBack Thankful Promotion, Infant Baby Milk Powder(Stage 1), Bill Payment Service, Phonecards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service, DOVE 1minute treatment (Intensive Repair / Dry Fizzy / Anti hair fall), A Master, Kyushin, Wai Yuen Tong Angong,Zhang Zhou Pien Tse Huang, AngongNiuhuang Wan, Whole range of Squina,Nu Pharm, Vita Green (Lingzhi, Yin Yang, Yunzhi, Herba Precious, Hair, Counter),King Of Cordyceps (Cordyceps CS-4, Broken Celluar Wall Ganoderma Spore), Meiriki-JP, Biogala, Caeasy, Brands Items, Abbott Adult Milk items, Salonpas items, Wood Lock Medicated balm,Ricqles, Organic Nature items, 2036 , Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Kai Tai counter, Chinese Medicine Practitioner's Consultation Services, Online Medical Service, Dietitian Consultation Services, Prescription Products and Fixed Price Item. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final. Promotion gifts are available on a first-come-first-served basis, while stocks last. The offer is based on single transaction and discounted price within promotion period. No return or refund. Terms and conditions apply. Please contact store staff for details. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.